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استان فارساستان فارس
لارستان

فرماندار لارستان:

  نقد رسانه ها با ملاحظه شرایط
 و محدودیت ها باشد

لارستان  شهرستان  ویژه  فرماندار  و  فارس  استاندار  معاون 
پیگیری  مطالب،  بیان  در  خواست  منطقه  این  رسانه های  از 
موضوع ها و یا انتقادهای خود در زمینه کمبودها، دغدغه ها، 
بیماری  و  ظالمانه  تحریم های  فشارها،  محدودیت ها،  برخی 

کرونا، شرایط موجود کشور را در نظر بگیرند.
به گزارش ایرنا جلیل حسنی، در آیین تجلیل از خبرنگاران 
شهرستان لارستان افزود: رسانه ها باید در انجام رسالت ذاتی 
مسائل  مورد  در  بیشتری  اطلاعاتی  اشراف  با  و خبری خود 
گوناگون و شرایط کشور، منطقه و جهان به بیان و انعکاس 

اخبار بپردازند.
رکن  به عنوان  رسانه ها  داشت:  بیان  لارستان  ویژه  فرماندار 
در  تعیین کننده  نقش  به  توجه  با  و  دموکراسی  چهارم 
جهت دهی به افکار عمومی باید از دامن زدن به برخی مسائل 

و رویکردهای آسیب زای منطقه ای نیز پرهیز کنند.
وی، همچنین از رسانه ها خواست تا هرگونه رفتار و رویکرد 
افراط  گرایانه منطقه ای و ضد توسعه را نفی و وحدت، انسجام 
و برجسته سازی وجوه مشترک به جای تفرقه و دوگانگی ها 

را در اولویت کار رسانه ای خود قرار دهند.
دو  ارتباط  و  هم افزایی  بر ضرورت  ویژه لارستان،  فرماندار 
سویه و نزدیک مدیران اجرایی و روابط عمومی ها با رسانه ها 
تأکید و بیان کرد: مجموعه مدیریت اجرایی این شهرستان 
استقبال  رسانه ها  دلسوزانه  و  تأثیرگذار  سازنده،  نقدهای  از 
باید  نیز  تخریب  و  نقد  بین  مرز  اینکه  ضمن  کرد،  خواهد 

رعایت شود.
حسنی ادامه داد: بیان مشکلات و بازتاب دغدغه های مردم، با 
ناامید کردن و ایجاد یاس در دل آنان تفاوت فاحش دارد از 
این رو باید مراقب باشیم با برخی سهل انگاری ها، تخریب ها 
دولت،  و  نظام  اقدام های  و  خدمات  افراطی،  رفتارهای  و 

خدشه دار نشود.
از  اجتناب  با  باید  رسانه ها  افزود:  لارستان  ویژه  فرماندار 
تخریب و دوری از یکجانبه گرایی در طرح مشکلات، ضمن 
نقد منصفانه و سازنده، برای تقویت روحیه همبستگی و ایجاد 

نشاط و امید در جامعه نیز تلاش کنند. 
ستاد  مصوبات  مورد  در  انتقادها  برخی  به  اشاره  با  حسنی، 
این  در  اقتصادی  فعالیت های  نکردن  تعطیل  و  کرونا 
شهرستان، گفت: به هیچ وجه قائل به رویکردهای تحکمی و 
برخوردهای دستوری نیستم و این دیدگاه مدیریتی را همواره 

و با جدیت دنبال خواهم کرد.
وی، به بعضی از مصادیق در این زمینه نیز اشاره و بیان کرد: 
به  نباید  اعتدال  مدار  بر  حرکت  و  منطقی  رفتارهای  برخی 

معنای ضعف و بی قانونی تلقی شود.
حسنی، همچنین خواستار ساماندهی فعالیت برخی از سایت ها، 
شهرستان  در  غیرمجاز  کانال های  و  اجتماعی  شبکه های 

لارستان شد.  

استهبان

رئیس جدید دادگستری استهبان 
معرفی شد

 

با حکم رئیس قوه قضائیه، قاضی یعقوب رزاقی که پیش از 
این دادستانی شهرستان زرین دشت را برعهده داشت به عنوان 

رئیس جدید دادگستری استهبان منصوب شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دادگستری 
شهرستان  دادگستری  رئیس  معارفه  و  تکریم  مراسم  فارس 
کل  رئیس  مقام  قائم  قربانی  اله  ربیع  حضور  با  استهبان 
دادگستری فارس، قضات و کارکنان دادگستری و اعضای 
امام  و  جماعات  ائمه  شهرستان،  این  اختلاف  شوراهای حل 
از مسئولان  تأمین و برخی  جمعه، فرماندار، اعضای شورای 
اجرایی، فرماندهان نظامی و انتظامی شهرستان استهبان برگزار 

شد.
افزود: تحول در دستگاه قضائی یک حرکت  قربانی  قاضی 
و  بردار  تأخیر  و  توقف  قابل  که  است  مستمری  و  پویا 
تعطیل بردار نیست و این ذات دستگاه قضائی و نظام مقدس 
و  رشد  مسیر  زمینه ها  همه  در  که  است  اسلامی  جمهوری 
پویایی را طی کرده و به لطف خداوند در مسیر تحول قضائی 

به مراحل بالاتر هم خواهیم رسید.
رئیس مرکز حفاظت و اطلاعات دادگستری استان فارس در 
به سند تحول  استهبان  معارفه رئیس حوزه قضائی  تکریم و 
نظر  و  رئیسی  آیت الله  حضرت  قضائیه  قوه  رئیس  سوی  از 

تحول  سند  این  گفت:  این خصوص  در  رهبری  معظم  مقام 
قوه قضائیه کاملًا علمی، عملیاتی و قابل اجرا در برنامه های 
زمان بندی مناسب طراحی شده است و آنچه مورد انتظارات 
رهبری معظم انقلاب است انشاء الله با کار قضائی جهادی و 
انقلابی همکاران قضائی و اداری در زمان مناسب برای مردم 
عملی خواهد شد؛ برنامه محور بودن از ویژگی برجسته تحول 

دستگاه قضائی نظام مقدس جمهوری اسلامی است.

استان بوشهراستان بوشهر
خبر خوش برای بوشهری ها

 ابتلا به کرونا در استان ۹۰ درصد 
کاهش یافت

به  »ابتلا  اینکه  بیان  با  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
در  گفت:  است«  یافته  کاهش  درصد   ۹۰ کرونا  ویروس 
اوج گیری ویروس کرونا از اواسط خرداد تا پایان تیر روزانه 
بین ۴۰۰ تا ۵۰۰ نفر به کرونا مبتلا می شدند که اکنون به ۵۰ 

تا ۶۰ نفر کاهش یافته است.
از بوشهر، سعید کشمیری در  به گزارش خبرگزاری تسنیم 
بررسی وضعیت استان بوشهر در عرصه ویروس کرونا اظهار 
داشت: در جهان تاکنون 20 میلیون نفر به این ویروس مبتلا 
شده اند که از این تعداد 735 هزار نفر جان خود را از دست 

داده اند.
ابتلای 328 هزار  از  با کرونا استان بوشهر  دبیر ستاد مقابله 
نفر به ویروس کرونا در ایران خبر داد و بیان کرد: مجموع 
که  رسید  نفر  هزار   328 به  کشور  در   19 کووید  بیماران 
هزار   18 به  بیماری  این  باختگان  جان  مجموع  در  متأسفانه 

نفر رسید.
وی با اشاره به ابتلای 9 هزار و 500 نفر به ویروس کرونا در 
استان بوشهر تصریح کرد: تاکنون در استان بوشهر 350 نفر 

به سبب بیماری کرونا جان خود را از دست داده اند.
 رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با بیان اینکه »سه کشور 
بیماری کرونا در  به  ابتلا  برزیل و هند 50 درصد  آمریکا، 
ابتلا  سطح  ایران  گفت:  داده اند«  اختصاص  خود  به  جهان 
و  است  پایینی  در سطح  دیگر کشورها  به  نسبت  به کرونا 
اکنون  و  ثبت  تیرماه  تا  خرداد  اواسط  از  کرونا  اوج گیری 

شیب آن نزولی شده است.
کشمیری با اشاره به کاهشی شدن ابتلا به ویروس کرونا در 
استان  در  کرونا  بیماری  اوج گیری  در  افزود:  بوشهر  استان 
بوشهر روزانه  400 تا 500 نفر به این بیماری مبتلا می شدند 
که اکنون با رعایت پروتکل بهداشتی با کاهش 90 درصدی 

روزانه به 50 تا 60 نفر رسیده است.
عضو شورای شهر بوشهر:

 شورای شهر بوشهر 
باید منحل شود

شوراها  قانون   ۹۱ بند  براساس  بوشهر  شهر  شورای  عضو 
خواستار شفافیت و انحلال شورای شهر بوشهر شد.

به گزارش خبرنگار مهر، اکبر توسلی طی نامه ای خطاب به 
فرماندار بوشهر بیان کرد: همان طور که مطلعید عضو شورای 
ادا  شورا  ابتدای  در  که  تعهدآوری  سوگند  بر  علاوه  شهر 
تشکیلات،  اجرایی،  آئین نامه   ۱۱ ماده   ۲ بند  برابر  می نماید 
هیئت وزیران   ۱۳۷۸ فروردین   ۱۱ مصوب  داخلی..  انتخابات 
و  قوانین  خود  تصمیم های  در  باید  شورا  اعضای  یا  عضو 
مقررات مربوط را مورد توجه قرار دهند و الا مشمول ماده 

۹۲ قانون شورا می گردند.
هر  به  بنا  بوشهر  شورای  اینکه  به  نظر  لذا  کرد:  اضافه  وی 
دلیل در حال حاضر نتوانسته است در اجرای تبصره ماده ۸۳ 
قانون شورا در بازه زمانی سه ماه بین خاتمه خدمت شهردار 
منتهی به ۱۵ مرداد شهردار جدید را منصوب کند به طوری که 
حقوقدانان شورای بوشهر را فاقد صلاحیت و اهلیت می دانند 
و آن را مشمول ماده ۹۱ قانون شورا می دانند که مسئول آن 

شخص جنابعالی هستید.
توسلی افزود: در جهت ادامه خدمت شورای بوشهر به دور 
و  استخدامی  نظام  در  دیرینه  عادتی  که  ملاحظه کاری  از 
صراحتاً  و  داده  خرج  به  تمام  شفافیت  است  ما  بروکراسی 
در این مورد اظهارنظر کنید و چنانچه این عدم صلاحیت و 
اهلیت و مشروعیت و مقبولیت ناشی از وظایف و عملکرد 
اینکه  مگر  بپذیریم  دل  و  جان  با  باید  بوده  اعضا  یا  عضو 
خلافش را در محاکم قضائی ثابت و دوباره به این صلاحیت 

برگردیم.
وی بیان کرد: در صورت سکوت در همین جا اعلام می کنم 
همه اقدامات موضوع بند ۲ ماده ۱۱ متوجه عضو شورا نیست.
این عضو شورای شهر بوشهر افزود: از نماینده محترم مجلس 
هم مصرانه می خواهم در پاسداشت شوراها این نهاد مردمی 
که گاهاً سمت و سوی خصوصی و فردی می گیرد نظارت 
به  و  باشند.  داشته  فرمانداران  و  شوراها  بر  کافی  و  مستمر 
اعلام  مسئول  می نمایم  اعلام  صراحتاً  هم  عزیز  شهروندان 

به  شوراها  قانون  اساس  بر  وظایف  ریل  از  شوراها  انحراف 
حد  از  شورایی  چنانچه  لذا  و  است  شده  سپرده  فرمانداران 
با  می دهد  ادامه  خود  راه  به  و  شده  خارج  خویش  حدود  و 
دستور  در  شفافیت  و  تسریع  بعد شورا؟  و  است  فرمانداران 

مزید امتنان است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
 میناب

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان:

۱۵ میلیون مترمکعب از آب میناب 
 به سمت منابع سطحی

 هدایت می شود
 

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان گفت: سعی داریم 
در سال آینده ۱۵ میلیون مترمکعب از آبی که در شهرستان 
میناب از محل منابع زیرزمینی تأمین می شود را به سمت منابع 

سطحی و سدها سوق دهیم.
به گزارش ایرنا هوشنگ ملایی در نشست شورای حفاظت 
آوردن  دست  به  برای  اینکه  بیان  با  میناب  آب  منابع  از 
افزود:  است،  شده  زیادی صرف  هزینه های  کیفیت  با  آب 
و  گیرد  قرار  دستورکار  در  باید  آب  قیمت  واقعی سازی 
برای  باید  آب،  استراتژیک  و  اقتصادی  اهمیت  به  باتوجه 

تولید محصولات با ارزش تلاش شود.
دشت  آب  توزیع  شبکه های  از  برخی  در  کرد:  مطرح  وی 
میناب تا ۳۰ درصد تلفات داریم، در حالیکه تلفات در شبکه 
شمالی که طرح آبیاری تحت فشار اجرا شده کمتر از یک 

درصد است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان با تأکید بر لزوم 
جذب اعتبارات از راه های مختلف، ابراز داشت: سهم اعتبارات 
دیده شده در حوزه کشاورزی میناب متناسب با حوزه اقتصاد 

و اشتغال نیست که باید برای تحقق این امر تلاش شود.
به سدها وصل  از شبکه مرکزی دشت میناب  ۲۵۰۰ هکتار 

می شود
تا  داشت:  بیان  هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
سالجاری ۲ هزار و ۵۰۰ هکتار شبکه مرکزی دشت  پایان 
میناب به سد وصل می شود که تأمین آب باعث حذف هزینه 

پمپاژ و استخر می شود.
وی با بیان اینکه تمام تلاش توان خود را برای بهبود ارائه 
عنوان  گرفت،  خواهیم  کار  به  میناب  مردم  به  خدمات 
جهادکشاورزی،  منطقه ای،  آب  از  متشکل  کمیته ای  کرد: 
فرمانداری میناب و انجمن صنفی کشاورزی هرمزگان برای 
تصمیم گیری  میناب  شهرستان  در  آب  بهتر  هرچه  توزیع 

خواهد کرد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان گفت: این شرکت 
از دهیارانی که آمادگی لایروبی رودخانه را به ازای برداشت 
مصالح از همان رودخانه دارند، استقبال می کند و در این راستا 

تفاهم نامه و قراردادهایی را منعقد خواهد کرد. 
ملایی احداث گلخانه را یکی راه های توسعه اشتغال دانست و 
تصریح کرد: برای توسعه کشت های گلخانه ای در هرمزگان 
به ویژه شرق استان تمام تلاش خود را به کار خواهیم گرفت 
و تا حد امکان برای تحقق این امر همکاری های لازم صورت 

می گیرد.
دستورکار  در  اقتصادی  کشت های  باید  اینکه  ذکر  با  وی 
برای  خوبی  ظرفیت های  داد:  ادامه  گیرد،  قرار  کشاورزان 
توسعه کشت های صیفی در استان هرمزگان وجود دارد که 

باید برای توسعه آن ها تمرکز کرد.
صنعتی  واحدهای  نیاز  مورد  آب  هرمزگان  منطقه ای  آب 

میناب را تأمین می کند
احداث  گفت:  هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل   
واحدهای صنعتی جدید در میناب باعث تحقق توسعه پایدار 
و جهش تولید خواهد شد که این شرکت آمادگی دارد آب 
مورد نیاز هر فعالیت صنعتی که در آینده در این شهرستان 

ایجاد می شود، را تأمین کند.
 ملایی ابراز داشت: در حال تلاش برای آغاز عملیات اجرایی 
سد »زرانی« با استفاده از کمک بخش خصوصی در میناب 
هستیم که می تواند نقش مهمی در توسعه این شهرستان ایفا 

کند.
نشان  میناب  دشت  در  شده  انجام  مطالعه  داشت:  ابراز  وی 
متر  این دشت حدود یک  زیرزمینی  می دهد که سطح آب 
افزایش داشته، در حالی که در سال های گذشته بیش از نیم 
متر کاهش داشته و این امر بیلان مثبت یک و نیم متری در 

دشت میناب را نشان می دهد.
به  اشاره  با  هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
این  داشت:  اظهار  استان،  برای  میناب  استراتژیک  اهمیت 
با دارا بودن بیش از ۳۰۰ هزار نفر جمعیت یکی  شهرستان 

از شهرستان های بسیار مهم برای هرمزگان است که توسعه 
همه جانبه آن همواره در دستورکار  آب منطقه ای قرار دارد.

ملایی گفت: باید تلاش شود که اقتصاد و اشتغال شهرستان 
میناب تنها در حوزه کشاورزی متمرکز نباشد بلکه به سمت 

صنعت نیز سوق پیدا کند.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خوزستان خبر داد:

 افتتاح ۲ تصفیه خانه در استان 
تا پایان سال جاری

 ساخت ۵ تصفیه خانه دیگر در برنامه است

استاندار خوزستان با اشاره به توسعه تصفیه خانه در ۵ شهر 
استان گفت: کارهای ۵ تصفیه خانه دیگر نیز در شهرهای 
آبادان، خرمشهر، شادگان، بندر امام خمینی )ره( و ماهشهر 
پایان  تا  امیدواریم  که  شده  انجام  درصدی   ۹۰ پیشرفت  با 

امسال شاهد افتتاح ۲ تصفیه خانه باشیم.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری خوزستان، غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان در 
جلسه نشست با انجمن سمن ها و تشکل های زیست محیطی 
استان، با اشاره مبحث انتقال آب با در نظر داشتن اهمیت 
منافع استان و کشور گفت: عمل کرد ما باید به نوعی باشد 
که منافع و برکات ملی نسبت به منافع منطقه ای در اولویت 

بالاتری قرار گیرد.
است  پایین دست  در  کیفیت آب  مبنا  همیشه  افزود:  وی 
شرایط  برنامه  و  پروژه  هر  در  اگر  داشت  دقت  باید  و 
پایین ترین نقطه آبریز به نحوی غیرقابل زندگی باشد، آن 

طرح از رد خواهد بود و غیرقابل اجرا است.
به  گفت:  نیز  تصفیه خانه ها  شرایط  با  رابطه  در  شریعتی 
لطف خدا کارهای تصفیه خانه شرق انجام شده و با اجرای 

برنامه ای میان مدت کلکتور های آن نیز متصل می شوند.
وی ادامه داد: در حال حاضر این تصفیه خانه با ظرفیت ۱۰۰ 
هزار مترمکعب میزان ورودی فاضلاب ۲۰ هزار مترمکعب 
این  این طرح ورودی  اجرایی شدن  با  و  تجربه می کند  را 
تصفیه خانه به ۸۰ هزار مترمکعب در شبانه روز افزایش پیدا 
برای  در سال ۱۳۹۹  اعتباری که  با  امید خدا  به  و  می کند 
توسعه و تسریع در روند تکمیل سازی این تصفیه خانه در 
تمام  از  می توان  دیگر  طرح  چند  انجام  و  شده  گرفته  نظر 

ظرفیت این تصفیه خانه استفاده نمود.
فاینانس  با عملی کردن  افزود:  استاندار خوزستان همچنین 
چین برای تصفیه خانه غرب و وصول قسط اول آن و رفع 
در  خدا  امید  به  داشت  وجود  مسیر  این  در  که  مشکلاتی 
آینده ای نزدیک و با انجام توافقی مابین کارفرما و پیمانکار، 
عملًا می توان پروژه را شروع کرد و طبق برنامه ریزی های 

انجام شده ظرف مدت ۴ سال باید ساخته شود.
استان  شهر   ۵ در  تصفیه خانه  توسعه  به  اشاره  با  شریعتی 
گفت: کارهای ۵ تصفیه خانه دیگر نیز در شهرهای آبادان، 
با  ماهشهر  و  )ره(  خمینی  امام  بندر  شادگان،  خرمشهر، 
پیشرفت ۹۰ درصدی انجام شده که امیدواریم تا پایان امسال 

شاهد افتتاح ۲ تصفیه خانه باشیم.
اهمیت  و  استان  در  فاضلاب  بحث  شمردن  جدی  با  وی 
چند  ظرف  است  قرار  گفت:  شهری  فاضلاب  جمع آوری 
بهبهان،  شهرهای  در  هم  دیگر  تصفیه خانه   ۵ آینده  سال 
بتوان  تا  شود  ساخته  ایذه  و  اندیمشک  شوش،  بستان، 
استاندارد  یک  به  را  استان  فاضلاب  جمع آوری  وضعیت 

مناسب برسانیم.
تالاب های  مناسب  وضعیت  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
استان گفت: حقابه ۲ تالاب اصلی استان حفظ است و تلاش 
داریم تا با تلاش و پیگیری حقابه تالاب های فصلی را که 

در برنامه قرار دارند هم اخذ کنیم.
شریعتی همچنین با اشاره به ملی بودن موضوع مالچ پاشی 
و نقش نداشتن استان در موضوعات ملی گفت: مالچ پاشی 
موضوع ملی و متولی آن هم محیط زیست کشور است و 
در صورتی که آنها تصمیم به انجام یا عدم انجام بگیرند این 
سیاست گذاری هایی  چنین  تعیین  در  ما  افتاد.  خواهد  اتفاق 
زیست  محیط  تشخیص  به  تصمیمات  این  و  نداریم  نقشی 
برای کل  نفع موضوع  میزان ضرر و  به  توجه  با  و  کشور 

کشور گرفته می شود.
وی در مورد حقابه کارون گفت: در مورد سند امنیت آب 
رودخانه  مورد  در  تقریباً  و  شده  فراوانی  اقدام های  استان 
نیرو  با وزارت  به توافقات خوبی  کرخه و مارون و زهره 
رسیدیم اما با نظر وزارت نیرو در مورد سهم حقابه کارون 
که در سند امنیت آب استان به توافق نرسیدیم که البته این 
اختلاف در حد ۰.۵ تا یک درصد است، اما برای ما حیاتی 

است و همچنان پیگیر هستیم تا به نتیجه مناسب برسیم.
گازهای  جمع آوری  طرح  اینکه  بیان  با  خوزستان  استاندار 

همراه نفت در استان به خوبی پیش می رود، گفت: قراردادی 
خلیج فارس،  هلدینگ  بین  دلار  میلیارد   ۳.۲ ارزش  به 
پتروشیمی مارون و مناطق نفت خیز برای اجرای این طرح 

منعقد شده و اکنون در حال انجام است.

فرماندار بهبهان:

 ارزش افزوده در حوزه مالیاتی
 را به چند برابر افزایش دادیم 

سرویس خبری: محمد خلیجی
را  رسانه  اصحاب  خبرنگاران  جمع  در  اصل  زمانی  یوسف 
بازوان قدرتمند اطلاع رسانی خواند و بر ارج نهادن به تلاش 

آنان تأکید کرد.
و  کرد  اشاره  فرمانداری  مجموعه  اقدامات  بیان  به  وی 
حوزه های  در  فرمانداری  و  ادارات  مدیران  فعالیت های 
انرژی و نفت، آب روستایی، مالیاتی،  کشاورزی، توسعه 
و  شهری  مواصلاتی  راه های  درمانی،  زیرساخت های 

هیئت های ورزش را تشریح کرد.
فرماندار بهبهان یادآور شد: از روز اول در بهبهان به عنوان 
یک مطالبه مردمی بحث بیمارستان ولی عصر را در اولویت 
در  پیمانکاران  مطالبات  تمام  در حال حاضر  و  دادیم  قرار 

پروژه بیمارستان ولی عصر پرداخت شده است.  
راه های  مردم، بحث  مطالبات  مورد دیگر  اضافه کرد:  وی 
رسیده  خوبی  شرایط  به  اکنون  که  بود  بهبهان  مواصلاتی 
جاده  امیدواریم  و  یافته  تخصیص  خوبی  اعتبارات  و  است 
به  سال  پایان  تا  زیدون  به  بهبهان  و  رامهرمز  به  بهبهان 

بهره برداری برسد.
بلند  بید  پالایشگاه  با  رابطه  در  گفت:  بهبهان  فرماندار 
خلیج فارس تلاش می کنیم با فعال نمودن صنایع پایین دستی 
گذارش  سرمایه  که  اتان  فرآوری  همچون  پالایشگاه 
مشخص شده و بحث جمع آوری گازهای مشتعل که تجهیز 
کارگاه شده است و پروژه توسعه ۲۸ مخزن نفتی در منطقه 

منصورآباد مشکل اشتغال شهرستان را کاهش دهیم.       

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

 نماینده بویراحمد، دنا و مارگون

 در مجلس: 

شهرک های صنعتی شهر ارواح 
شده اند

 
نماینده بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی 
و  کهگیلویه  در  ایدرو  و  ایمیدرو  سرمایه گذاری  خواستار 
ارواح  شهر  صنعتی  شهرک های  گفت:  و  شد  بویراحمد 

شده اند.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، مهدی روشنفکر در 
نشست مجمع نمایندگان کهگیلویه و بویراحمد با سرپرست 
وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه واحدهای 
شهرک های  و  عمده فروشان  انبار  به  استان  این  صنعتی 
صنعتی شهر ارواح شده اند، اظهار داشت: 720 واحد صنعتی 
دارای پروانه در این استان داریم که از این تعداد نزدیک به 

500 واحد فعال و مابقی تعطیل است.
وی با اشاره به اینکه 70 پروانه بهره برداری معدن در استان 
است،  تعطیل  نیز  آن ها  درصد   50 از  بیش  که  شده  صادر 
عنوان کرد: سالانه یک و نیم میلیارد مترمکعب آورد آب 
صفر  تقریباً  بزرگ  بویراحمد  در  صنعت  سهم  که  داریم 

است.
روشنفکر ابراز کرد: کهگیلویه و بویراحمد با داشتن بیش 
نفت و گاز، 2 هزار و 100 گونه گیاهی و  از 20 درصد 
واژه  از  همچنان  سطحی  آب های  درصد   10 و  خوراکی 
محرومیت رنج می برد و روزانه 200 میلیون مترمکعب گاز 
طبیعی از خطوط لوله سراسری به ویژه از سقاوه می گذرد که 

این ظرفیت بلااستفاده مانده است.

مدیرکل دامپزشکی خوزستان از وجود کانون های بیماری تب ۳ روزه در 
استان خبر داد.

مصطفی  اهواز،  از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
روزه   ۳ تب  بیماری  گفت:  خوزستان  دامپزشکی  مدیرکل  کنارکوهی 
مختص گاو و گاومیش است و در حال حاضر با توجه به تغییرات جوی و 
سبب شناسی بیماری، کانون هایی از این بیماری میان دام ها در استان وجود 
دارد.او با بیان اینکه بیماری تب ۳ روزه به هیچ عنوان بین انسان و حیوان 
مشترک نیست افزود: در نقاط گرمسیری و نیمه گرمسیری و متعاقب آغاز 

فصل گرما و فعالیت حشرات و بندپایان بروز می کند و این بیماری گذرا 
بوده و قابل درمان است.

 BEF کنارکوهی عنوان کرد: واکسیناسیون به عنوان تنها روش مؤثر کنترل
در دنیا مطرح بوده و واکسن فعلی واکسن ویروس غیرفعال شده تب ۳ 
روزه است که در حال حاضر در استان موجود است و با توجه به شدت 
امکان رخداد  ناقل  ازدیاد حشرات  و  بالا  گرمای هوا و همچنین رطوبت 
بیماری وجود دارد و تنها راه انتقال محتمل بیماری از طریق نیش ناقلان 

است.

وجود کانون های بیماری تب ۳ روزه در خوزستان


